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فازنهاییپستبرقسبزآباندیمشکدرآستانهبهرهبرداری
مدیرعاملشرکتبرقمنطقهایخوزستان:

مدیرعامل شــرکت برق منطقه ای خوزســتان گفت: فاز نهایی پست برق 
سبزآب اندیمشک به ظرفیت ۳۰۰ مگاولت آمپر در مراحل تست و راه اندازی 
اســت و به زودی وارد مدار خواهد شد.محمود دشــت بزرگ بیان کرد: فاز 
نهایی و تکمیلی پســت برق ۲۳۰ به ۱۳۲ و ۳۳ کیلوولت سبزآب اندیمشک 
به ظرفیت ۳۰۰ مگاولت آمپر در مراحل پایانی بهره برداری بوده و در مراحل 
تست و راه اندازی است. وی با بیان اینکه این پروژه بزرگ از ماموریت های 

ویژه شرکت برق منطقه ای خوزستان بوده، تصریح کرد: در فاز نهایی پست 
برق سبزآب ۲ ترانس هرکدام به ظرفیت ۱۲۵ مگاولت آمپر در بخش ۲۳۰ 
بــه ۱۳۲ کیلوولت و یک ترانس به ظرفیت ۵۰ مگاولت آمپر در بخش ۲۳۰ 
به ۳۳ کیلوولت وارد مدار خواهد شــد. مدیرعامل شــرکت برق منطقه ای 
خوزستان با بیان اینکه ارزش ســرمایه گذاری این پروژه بیش از ۴۱۰ هزار 
میلیارد ریال است، اضافه کرد: فاز اول پست برق سبزآب اندیمشک در تیرماه 

سال جاری به ظرفیت ۵۰ مگاولت آمپر در یک اقدام فوری برای برق رسانی 
به طرح آبرسانی غدیر وارد مدار شد. وی با بیان اینکه در مجموع فاز اول و 
نهایی، ظرفیت پست برق سبزآب اندیمشک ۳۵۰ مگاولت آمپر است، گفت: 
امکان انتقال توان برق تولیدی نیروگاه در حال احداث دوکوهه اندیمشک و 
تقویت برق شبکه شمال خوزستان که دچار چالش هایی در این زمینه بوده از 

مهم ترین اهداف بهره برداری پست برق سبزآب اندیمشک است.

شهرستان
اخبار کوتاه 

وزیر جهاد کشــاورزی گفــت: در آینده نزدیک 
با مصوبه دولــت و حمایت هــای رئیس جمهور، 

پشتیبانی از دامداران افزایش می یابد.
ســید جواد ســاداتی نژاد در جمع تشــکل های 
کشاورزی اســتان قم اظهار داشت: مشکلاتی که 
امروز کشــاورزان و دامداران مطــرح می کنند به 
حق اســت که تلاش می شود با همکاری دولت و 

کشاورزان این دغدغه ها برطرف شود.
وزیر جهاد کشاورزی با اشاره به برنامه های وزارت 
جهاد کشاورزی در دولت سیزدهم بیان داشت: در 
تولید جو رشد ۲۵ درصدی این محصول را داشتیم 
و بیشتر محصولات کشــاورزی نیز روند افزایشی 

دارند.
وی گفت: قیمت گندم رشد ۱۳۸ درصدی داشته 
در دوره فعالیــت دولت ســیزدهم بالغ بر ۸۳ هزار 
میلیارد تومان به کشاورزان گندم کار پرداخت شده 

است.
ســاداتی نژاد با بیان اینکه قیمت کود کشاورزی 
تنها ۱۵ درصد افزایش داشــته اســت افزود: این 
در حالی اســت که قیمت کود در جهان سه برابر 
افزایش داشته و ما ۳۰ درصد قیمت را از کشاورزان 
در یافت می کنیــم و ۱۲ هزار میلیارد تومان برای 

این امر یارانه پرداخت می شود.
وی عنوان داشت: در راستای اجرای طرح مردمی 
ســازی یارانه ها فعــالان در حــوزه دام و طیور با 

مشکلاتی مواجه شدند که برای رفع مشکلات این 
شرایط سخت جلســات مختلفی برگزار می شود و 
رئیس جمهور نیز در این راســتا دســتور دادند که 

بسته حمایتی در نظر گرفته شود.

بسته حمایتی ۱۰ هزار میلیارد تومانی به 
منظور حمایت از بخش دامپروری

وزیر جهاد کشــاورزی ادامه داد: بسته حمایتی 
۱۰ هزار میلیــارد تومانی به منظــور حمایت از 

حوزه دام در نظر گرفته شده است.
ســاداتی نژاد با اشاره به مشکلات کشاورزان 
و دامــداران بــرای دریافت تســهیلات بیان 
داشــت: بانــک نبایــد مانعی بــرای پرداخت 

تســهیلات به این حوزه داشــته باشد و تأمین 
اعتبار تســهیلات برای این حوزه باید صورت 

. گیرد
وی همچنین در خصــوص خریدهای تضمینی 
محصولات کشــاورزی نیز بیان داشت: در این 
زمینــه تأمین مالــی انجام پذیرفته اســت و در 

انجام می گیرد. نیز  تهاتر  امکان  صورت 
وزیــر جهاد کشــاورزی در خصــوص نظارت بر 
بــازار محصولات کشــاورزی نیز افــزود: ابتدای 
فعالیت دولت ســیزدهم نظــارت در این بخش به 
جهاد کشــاورزی سپرده شــده است که تلاش ها 
در راســتای تأمین نظر تولیدکننــدگان و مصرف 
کننــدگان ادامه دارد و مدیریت لازم در این زمینه 

صورت می گیرد.
ســاداتی نژاد در بخش دیگری از سخنان خود 
به موضوع آب بخش کشــاورزی نیز اشاره کرد 
و بیان داشــت: در این حوزه بــه دنبال مدیریت 
حجمی هســتیم که در صورت مشــخص بودن 
میزان سهمیه، کشــاورزان برای استفاده برنامه 
ریــزی خواهند کــرد و میزان مصــرف آب را 

می کنند. مدیریت 
وزیر جهاد کشــاورزی گفت: در آینــده نزدیک با مصوبه 
دولت و حمایت هایی که رئیس جمهور در این زمینه داشتند 
حمایت ها از دامداران افزایش می یابد و خرید گوشت و مرغ 

به صورت تضمینی صورت می پذیرد.

برگزاری دوره آموزش اچ اس ای برای 
پرسنل مجاری عرضه و تاسیسات گاز 

مایع استان گلستان
با هدف افزایش ســطح آگاهی و آمادگی پرســنل مجاری 
عرضه و تاسیسات گاز مایع اســتان گلستان، دوره آموزشی 
»اصول ایمنی و آتش نشانی و آشنایی با مفاهیم HSE« در 
شرکت ملی پخش فراورده های نفتی منطقه گلستان برگزار 
شد.در این دوره آموزشی شــرکت کنندگان با انواع حریق و 
طبقه بنــدی آن، انواع خاموش کننده هــا، اصول ایمنی به 
هنگام تخلیه نفتکش، اصول ایمنی سوختگیری خودروها در 
جایگاههای عرضه سوخت، شناسایی مخاطرات و مناطق پر 

خطر تاسیسات آشنا شدند.
بر پایه این گزارش در این دوره، نحوه اطفای حریق و روش 
کار با انواع خاموش کننده های دستی برای حاضرین تشریح 
و بصورت عملی نیز به آنها آموزش داده شد.گفتنی است این 
دوره آموزشــی در چهار روز و بصورت جداگانه برای پرسنل 
مجاری عرضه شرق و غرب اســتان در تاسیسات انبارهای 

نفت گرگان و گنبد برگزار گردید.

 دیدار مدیر مخابرات منطقه مرکزی 
با جانشین شهردار خنداب

مهنــدس لطفی مدیر مخابرات منطقه مرکزی با جانشــین 
شهردار خنداب دیدار وگفتگو  کرد. 

به گــزارش اداره روابط عمومی مخابــرات منطقه مرکزی 
دراین نشســت موسوی خواســتار همکاری مخابرات جهت 
ایجاد شــبکه فیبر نوری برای نصب دوربین های نظارتی در 

شهر خنداب شد . 
بر اساس این گزارش در ادامه مهندس لطفی مدیر مخابرات 
منطقه مرکزی اظهار آمادگی کرد،مخابرات نهایت همکاری 
ومســاعدت لازم را برای راه انــدازی دوربین های نظارتی 

شهری در خنداب به عمل خواهد آورد.

قدردانی مدیر کل پدافند غیرعامل 
استانداری گیلان از مدیر عامل شرکت 

برق منطقه ای گیلان
امتیاز – مریم عباس زاده : از مدیر عامل شرکت برق 
منطقه ای گیلان به خاطر تلاش شایسته و بی وقفه در هفته 
پدافند غیرعامل، قدردانی شد.محمد علی ویشکایی  با ارسال 
نامــه ای از تلاش ها و خدمات بهمن داراب زاده مدیر عامل 
شــرکت برق منطقه ای گیلان در راستای معرفی ۵ برنامه و 

پروژه در ایام نکوداشت پدافند غیرعامل قدردانی کرد. 
گفتنی اســت که به مناســبت گرامیداشــت هفته پدافند 
غیرعامل،آیین افتتاح پســت ســیار رودبنــه و آیین آغاز 
عملیــات اجرایی افزایــش ظرفیت خط و ترانس پســت 
جانبازان رشــت با حضور اســتاندار گیلان، نماینده مردم 
شریف لاهیجان و ســیاهکل در مجلس شورای اسلامی،  
فرماندار شهرستان لاهیجان، معاون حوزه سایبری پدافند 
غیر عامل کشــور، مدیر عامل شــرکت بــرق منطقه ای 
گیلان و اصحاب محترم رســانه در محل پســت رودبنه 

برگزار شد. لاهیجان 

تأمین مجددارتباطات مخابراتی در 
روستای جلین سفلی در گلستان

ارتباطات مخابراتی روســتای جلین ســفلی مجدداٌ برقرار 
شــد.دکتر غلامعلی شــهمرادی در افتتــاح  برقراری مجدد 
ارتباطات ثابت واینترنت در روســتای جلین ســفلی ، بحث 
ارتباطات  مخابراتی را یکی از نیازهای مهم مردم دانســت 
.وی ضمن خیر مقدم به مهندس سنگدوینی و دکتر منتظری 
نمایندگان مردم گرگان و آق قلا در مجلس شورای اسلامی 
، فرماندار و بخشــدارگرگان گفت :روســتای جلین ســفلی 
قبلا ارتباط داشــت و بنابه دلایل مختلف ارتباط این روستا 
قطع شــده بودو در قالــب اجرای این پــروژه مجدد ارتباط 
ثابت واینترنت  برقرار شــده اســت .وی برقراری ارتباط را 
با تکنولوژی جدید رادیویی دانســت وافزود :تأمین  نیازهای 
مخابراتی مردم اولویت است وبرنامه ریزی در این خصوص 

وجود دارد .
دکتر غلامعلی  شهمرادی در ادامه گفت :بعد از بهره برداری 
مجدد تلفن ثابت و واینترنت در روستای جلین سفلی ، تقویت 
اینترنت همراه  اول در دســتور کار قرار دارد .وی از پیگیری 
های نمایندگان مجلس برای برقــراری ارتباطات موبایل و 
 ۴G اینترنت در روستا ها تشکر نمود وبرای برقراری اینترنت

اظهار امیدواری کرد .

مدیرعامل برق منطقه ای مازندران و گلستان:

۱۰ نیروگاه برق در مازندران و گلستان 
احداث می شود

مدیرعامــل برق منطقه ای مازندران و گلســتان گفت: ســاخت ۱۰ 
نیــروگاه برق به ظرفیت هفت هزار مــگاوات از جمله برنامه ها در دو 

استان به شمار می رود.
کــوروش موســوی تاکامی افزایــش هفت هــزار مگاواتی ظرفیت 
نیروگاهــی را جــزو برنامه های دارای اولویت برشــمرد و گفت: برای 
تحقق این هدف ۱۰ نقطه برای ساخت نیروگاه در مازندران و گلستان 

شناسایی شده است.
وی با اظهار اینکه ظرفیت نیروگاهی در دو استان مازندران و گلستان 
چهار هزار مگاوات اســت، افزود: این ظرفیت بــا احداث نیروگه های 

جدید هفت هزار مگاوات رشد خواهد یافت.
وی بــا بیان اینکه در ابتــدای دولت هزار و ۶۵۰ مــگاوات نیروگاه 
حرارتی در استان فعال بوده اســت، گفت: همچنین در پی راه اندازی 

نیروگاه های خورشیدی و تجدیدپذیر در این مناطق هستیم.
تاکامی با اشــاره به روند روبه رشد مصرف برق در استان های شمالی 
گفت: دو هزار مگاوات برق بیش از حد طبیعی می شود و حضور خوش 

نشینان در افزایش مصرف تأثیر بسزایی دارد.
مدیرعامل برق منطقه ای مازندران و گلستان گفت: برای گذر از پیک 
تابســتانی نیز هزار و ۵۰۰ مگاولت آمپر ترانسفورماتور در استان نصب 

شد و با این طرح، نسبت به تأمین برق پایدار اقدام شده است.

وزیر جهاد کشاورزی عنوان کرد؛

حمایت از دامداران با دستور رئیس جمهور افزایش می یابد

وحید مهجور از برگزاری جلســه کمیته پاسخ به عملیات بحران در فرمانداری فومن با 
حضور ادارات خدمات رسان خبر داد . به گزارش دفتر روابط عمومی و آموزش همگانی 
شرکت آب و فاضلاب اســتان گیلان، مدیر امور آبفای فومن از برگزاری جلسه کمیته 
پاســخ به عملیات بحــران در فرمانداری فومن با حضور ادارات خدمات رســان در این 
شــهر خبر داد .وحید مهجور مدیر امور آبفای فومن بیان داشت : باتوجه به شروع فصل 
بارندگی و احتمال وقوع ســیل و بحران احتمالی ناشــی از آن، جلســه کمیته پاسخ به 
عملیات بحران با حضور اعضا و ادارات خدمات رسان در فرمانداری فومن برگزار گردید .

در این جلسه فرماندار فومن بعنوان رئیس جلسه اظهار داشت: باتوجه به شروع بارشها 
از هم اکنون باید اقدامات لازم جهت پیشــگیری از بروز آبگرفتگی معابر صورت گیرد 
و پاکســازی انهار و همچنین لایروبی شــبکه های فاضلاب مناطقی که احتمال وقوع 
بحــران دارد باید در دســتور کار ادارات خدمات رســان قرار گیرد تا برای ســاکنین و 
شــهروندان مشکلی بوجود نیاید و خواســتار اهتمام ویژه در این خصوص، از شهرداری 

بعنوان متولی آبهای سطحی شد.
مهجور گفت : فرماندار فومن ضمن قدردانی از تلاشها و اقدامات دستگاههای متولی ، 
خواستار آمادگی هرچه بیشتر ادارات خدمات رسان و همچنین تجهیزات مورد نیاز جهت 
مقابله با حوادث احتمالی که همواره شهرســتان را در این گونه مواقع با مشکلات جدی 

روبرو خواهد نمود شد .

بــه گزارش اداره روابط عمومی مخابرات منطقه گلســتان  
، جشــنواره “ابر و باد” برای افرادی که از سرویس اینترنت 
پرســرعت بهره مند نیســتند و افرادی که مایل به ارتقای 
ســرعت ســرویس برای انجام فعالیت ها با حجم ترافیک 
بالا هســتند، فرصتی بســیار خوب و ویژه ای ایجاد کرده 

. است 
به گفته دکتر غلامعلی شهمرادی ،مخابرات منطقه گلستان در 
جهت تامین نیاز مشتریان سرویس های متنوع و جذاب با مزایای 
اســتثنایی برای مشــتریان فاقد اینترنت پرسرعت یا افرادی که 
مایل به ارتقای ســرعت سرویس برای انجام فعالیت ها با حجم 
ترافیک بالا هســتند،کمپین “ابرو باد” را  از ۱۷ آبان ماه ۱۴۰۱ 

آغاز کرده است .
وی از ویژگیهــای ایــن کمپین گفت : در ایــن فرصت بی 
VDSL( و تانوما  نظیر، ســرویس هایی همچون ســرینو) 
)FTTH( با ســرعت هــای مختلف از ۸ مگابیــت بر ثانیه 

تا ۳۰۰ مگابیت بر ثانیه با حجم ترافیک بالا ارایه می شــود.
مدیــر مخابرات منطقه گلســتان مزایای این کمپین را  ارائه 
مــودم رایگان برای یکی از ســرویس هــایFTTH ،ارائه 
ســرویس های با حجم ترافیک بالا ،ســرعت و کیفیت بسیار 
بالای ســرویس هــای ارایه شــده و امکان انتخاب بســتر 

مورد نیاز از طرف مشــتری با توجه بــه نیازهای آنان از بین 
تکنولوژی های FTTH/ VDSL  دانست .

تنــوع در نوع پرداخــت )پیــش پرداخت و پــس پرداخت( ، 
ارائه ســرویس های اختصاصــی برای هرکدام از بســتر های 
FTTH,VDSL   ، سرعت سرویس حداکثر تا ۳۰۰ مگابیت 

نیز از دیگر مزایای کمپین “ابر و باد” است.
لازم به یاد آوری اســت مشتریان می توانند این سرویس ها را 
از طریق مراکز مخابرات یا تماس با ســامانه ۲۰۲۰،درخواســت 

کنند  .

رئیس کمیســیون اقتصادی مجلس گفت: ساختار بودجه کشور 
باید به نحوی اصلاح و برنامه ریزی شــود که کســری نداشته 

باشد.
محمدرضا پورابراهیمی در نشســت هم اندیشــی با مدیران و 
معاونین بنیاد شهید و امور ایثارگران استان کرمان اظهار داشت: 
ساختار بودجه کشــور باید به نحوی اصلاح و برنامه ریزی شود 
که کسری نداشته باشد و رابطه بین اجرای احکام قانونی چه در 
بودجه و موارد دیگر به اعتبار برمی گردد و باید روی عدد واقعی 

حساب کرد نه پیش بینی.
وی گفت: اگر کشور و انقلاب و اعتلای نظام اسلامی و فرهنگ 
شیعی در منطقه وجود دارد به برکت جامعه بزرگ ایثارگری است 
و عزت امروز ما به برکــت مجاهدت های دوران دفاع مقدس و 
شهیدان است. وی در ادامه سخنانش افزود: ۱۳۰۰ همت بودجه 
امســال کشور است و برآورد می شــود ۴۰۰ هزار میلیارد تومان 
کسری بودجه تا پایان سال داشته باشیم. نماینده مردم کرمان و 
راور در مجلس گفت: ساختار بودجه کشور باید به نحوی اصلاح 
شــود که کسری نداشته باشیم و رابطه بین اجرای احکام قانونی 
چه در بودجه و موارد دیگر به اعتبار برمی گردد و باید روی عدد 
واقعی حساب کرد نه پیش بینی.وی اظهار داشت: اتفاقات مثبتی 
دارد در کشور رقم می خورد و دولت سیزدهم اقداماتی آغاز کرده 

و در میان مدت نتیجه را می بینیم.
وی افزود: بخشــی از اقدامات قابل قبول اســت و ارزیابی بنده 
از دولت این اســت در حد متوســط کار کرده و به تدریج به نظر 
می رســد با رفع اشــکالات، خود را قوی می کند. پورابراهیمی با 
بیان اینکه باید به درآمد پایدار دست پیدا کنیم تا با کسری بودجه 
مواجه نشویم، گفت: در هشت سال دولت قبل نرخ رشد اقصادی 
تقریباً صفر است. برای نخستین بار نرخ رشد اقتصادی کشور در 
ســالی که در پیش داریم براســاس پیش بینی های جهانی، این 

است ایران ۲.۸ تا سه درصد رشد مواجه خواهد بود.

تفاهم نامه همکاری ایجاد زیرســاخت برق در شــهرک های صنعتی منتخب خوزستان 
بین شرکت برق منطقه ای خوزستان، ســازمان مدیریت و برنامه ریزی استان و شرکت 

شهرک های صنعتی خوزستان امضا شد.
هــدف از این تفاهم نامه که به امضای محمود دشــت بزرگ مدیرعامل این شــرکت، 
مهرداد نیکو رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزی خوزستان و علی مهدی پور مدیرعامل 
شــرکت شهرک های صنعتی خوزستان رســیده، تامین مالی احداث شبکه پست و خط 
انتقال و فوق توزیع از طریق مشــارکت ســازمان مدیریت و برنامه ریزی خوزســتان و 

شرکت شهرک ها بوده است.
این تفاهم نامه در راســتای تحقق شعار امسال و توســعه زیرساخت های صنعت 
برق در اســتان خوزســتان با هدف تامین منابع مالی عملیات اجرایی و ســاخت 
پروژه های برق رســانی به شــهرک های صنعتی منتخــب، از محل ظرفیت ایجاد 
شــده در بند )ط( تبصره )۱۵( قانون بودجه کل کشــور در ســال ۱۴۰۱ و پیرو 
مبادله موافقت نامه بین وزارت خانه های نیرو و صمت، به امضای طرفین رســیده 

است.
بر اســاس این گزارش عملیات اجرایی پروژه های هدف گذاری شــده در شهرک های 
صنعتی منتخب آغاز شــده و هدف از امضای تفاهم نامه مربوطه تسریع در تامین منابع 

مالی مورد نیاز پروژه ها بوده است.

سایت همراه اول با فناوری ۴G در روستای پیرواش افتتاح شد.سایت همراه اول مجهز 
به فناوری ۴G در روستای پیرواش با حضور نمایندگان شهرستان گرگان دکتر منتظری 
ومهندس ســنگدوینی و همچنین دکترغلامعلی شهمرادی و تنی چند از مدیران افتتاح 
شــد.دکتر کامبیز بیک محمد رئیس اداره مخابرات شهرستان آق قلا رفع خرابی ناشی 
ازســرقت های  مکرر کابل ها به متراژ ۴ هزار متــر را اولین قدم برای برقراری ارتباط 
پایدار در روستای پیرواش دانست وبرقراری ارتباطات به صورت رادیویی  وبه موازات آن 
تبدیل فیبرنوری هوایی  به خاکی را از افدامات دیگر عنوان کرد واز  بخشدار ودهیار این 
روســتا تقدیر وتشکر داشت.وی راه اندازی چهار سایت همراه وارتقا ۶ سایت همراه اول 
از ۲Gبه ۴G ،توسعه اینترنت پرظرفیت در ۴ مرکز وتوسعه تلفن ثابت نزدیک به ۳۰۰ 
مشترک و۱۰۰۰ مشترک پرســرعت در شهرستان آق قلا را از دیگر اقدامات مخابرات 
این شهرستان دانســت .در ادامه مهندس سنگدوینی نماینده مردم شهرستان گرگان و 
آق قلا در مجلس شــورای اسلامی گفت: خدمات جمهوری اسلامی بسیار بالاست و با 
توجه به شرایط سخت باز هم خدمات بالایی انجام می پذیرد .وی گفت یکی از نیازهای 
روستاها اینترنت پرسرعت است وبا توجه به این که ما در تحریم هستیم مخابرات استان 
بســختی تجهیزات را تهیه می کند تا پایداری ارتباطات را داشــته باشیم .نماینده مردم 
گرگان وآق قلا در مجلس شورای اسلامی از پیگیری های مدیر مخابرات استان تقدیر 

کرد وگفت : مشکلات ارتباطی این روستا در کوتاهترین زمان رفع شده است.

تشکیل جلسه کمیته پاسخ به عملیات 
بحران در فرمانداری فومن

فرصتیاستثناییبرایمشتریانمخابرات
منطقهگلستاندرجشنواره”ابروباد”

بودجهکشورنبایددچارکسریشود؛
لزومافزایشقدرتخریدمردم

 امضای تفاهم نامه همکاری 
ایجاد زیرساخت برق 

 افتتاح سایت همراه اول 
در روستای پیرواش

مدیر امور آبفای فومن خبر داد:

رئیسکمیسیوناقتصادیمجلس:بهگفتهمخابراتمنطقهگلستان؛

سایت همراه اول با فناوری ۴G؛در شهرک های صنعتی خوزستان صورت می گیرد؛


